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09-11-2024 

Report pro předsednictvo:  
Aktuální stav veslařského Yarmilla 
Od poslední reportu pro PČVS probíhala práce zejména na dvou stěžejních modulech: 
výsledkový modul a modul soubory s rozšířením o tagování souborů. Oba zmíněné moduly 
jsou nyní spuštěny v plném provozu, nadále probíhá vychytávání bugů. 

Déle byly průběžně řešeny bugy a průběžná správa současných modulů a celé platformy – 
odstranění párovacího a nahrávacího erroru pro Garmin, eliminace duplicitních profilů, 
vypnutí neaktivních profilů. 

Pro vstupní testy SCM bylo spuštěno nahrávání výsledků – řešeno přes skupiny SCM Praha 
a SCM Hodonín, analytický modul je momentálně před spuštěním (bodový dopočet, 
zohlednění koeficientů, atp. – poběží automaticky, momentálně agenda V.Kučery) -> čeká 
se na dotestování, tj. náhradní termín. V příštím roce by přes Yarmill měla spuštěna 
kontrola zadaných výsledků osobními trenéry účastnících se závodníků, momentálně 
řešeno přes excel, který je souhrnně posílán do jednotlivých klubů (momentálně agenda 
M.Perglerové). Pro testování SCM byly všem účastníkům zřízeny licence (44Hodonín a 
127Praha), které nepodléhají standardním platebním podmínkám. Do té doby než licenci 
oživíme, tj. dokud licenci nedostane do své správy závodník je licence pro ČVS bezplatná. 

Proběhla revize stávajícího stavu licencí, momentálně 278 licencí, z toho zhruba 120 
licencí v bezplatném režimu. 

Rozpočtově je třeba počítat s doplacením licencí za rok 2024 dle platné smlouvy. 

Na úrovni ČVS potřebujeme do konce roku stanovit prioritní moduly, do kterých bude 
investováno. Nastavení API Sportis, API Casri, API InBody, API Fisa, nepodléhá 
standardnímu platebnímu režimu a v případě zájmu ze strany ČVS o tuto funkcionalitu je 
nutné počítat s dalšími výdaji. Jednání ohledně prioritních modulů bude koordinováno do 
konce listopadu. 

Proběhly konzultace žádoucí funkcionality Yarmilla a ověřování usecases („jak kdo používá 
a co by chtěl“) při testování SCM (kunzultováno s Kučera, Perglerová, Boldišová, Drnková, 
Pavlovský + Hellebrand a Pošepný). 

Praktické by bylo udělení administrátorského oprávnění pro Moniku Perglerovou a Víta 
Kučeru – prosím PČVS o projednání. Celkový počet administrátorů platformy by byl 
rozšířen na 4 (Synek – správce za DUKLU a Hellebrand – správce za ČVS). Veškeré změny, 
přístupy a zobrazování jsou uloženy v centrálním logu.  
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Co se už stalo a co nás čeká? 
• Vytvoření pilotní instance (~10sportovců) 
• Propojení a integrace s Garminem 
• Dotažení historických Garmin dat 
• Analýza mozností integrace Concept2 (Logbook a další databáze) 
• Iniciační schůzka a dohoda CASRI 
• Analýza aktuálního stavu dat na CASRI (uloženi dat napříč systémy) 
• Iniciační schůzka a dohoda SPORTIS 
• Příprava metodiky modul cíle 
• Spuštění modulu Cíle 
• Spuštění Yarmilla pro skupinu MSJ Kanada a jejich osobní trenéry 
• Spuštění Yarmilla pro klubové trenéry a jejich skupiny 
• Iniciační schůzka ke sjednocení instancí Dukla a ČVS 
• Iniciační schůzka k napojení a integraci dat z telemetrie Powerline 
• Schůzka s prezentace možností komisi sportovců 
• Spuštění Yarmilla pro SCM 2024 
• Spuštění Yarmilla pro Olymp 
• Sjednocení instancí Dukla a ČVS 
• Spuštění modulu Termínovka – import svazové termínovky 

 
• Podpis smlouvy o spolupráci Yarmill X ČVS X CASRI 
• Spuštění nové verze modulu Soubory (tagy + hromadný upload) 
• Spuštění modulu Testy – testování SCM/Repre/VSCM/… 
• Úprava rozložení tréninkových zón a logiky pravé strany modulu 

skutečnost a plán 
• Výsledková historie Ergoregaty 
• Spuštění modulu Analytika ve verzi 1.0 na veslařská data 
• Nastavení API CASRI 
• Podpis smlouvy o spolupráci Yarmill X ČVS X SPORTIS 
• Nastavení API SPORTIS 
• Výsledková historie SPORTIS 

• Integrace FISA - zahajení jednání, analýza moznosti 

• Mapování tréninkových záznamů do pravé strany 
• AI asistent – modul Yolanda 
• Přepis dat z Garmin do pravé strany 

 

Květen 2024 
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